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تحذيــر: إقــرأ هــذه الوثيقــة بعنايــة ووقــع فقــط فــي حــال فهمــت بشــكل واضــح ووافقــت علــى محتويــات بيــان الحقائــق الأساســية )KFS(، والمتوفــر باللغتيــن الإنجليزيــة والعربيــة. يجــوز أيــضاً اســتخدام هــذه الوثيقــة 
للمقارـنـة بـيـن مختـلـف منتـجـات التموـيـل الـشـخصي الـتـي توفرـهـا بـنـوك أـخـرى. يـحـق ـلـك اـسـتلام بـيـان حقاـئـق أساـسـية ـمـن بـنـوك أـخـرى لـغـرض المقارـنـة

معلومات عن المنتج

تعريف المنتج
التمويــل الشــخصي هــو أحــد التســهيلات التــي تُُمنــح للعــملاء وتتيــح لهــم الحصــول علــى المــال نقــداً، وهــو مــا قــد يحتاجــه العميــل لأغــراض تتعلــق بالتعليــم، 

والمصارـيـف الـشـخصية، واـلـزواج، والـسـفر.. إـلـخ. يـسـدد العمـيـل المبـلـغ عـلـى ـشـكل أقـسـاط خلال الـمـدة المـحـددة

الهيكلية الإسلامية للتمويل

تقوم خدمة التمويل الشخصي المقدمة للعملاء على هيكلية إسلامية للتمويل وهي “المرابحة” و”إجارة الخدمة”.

إن “المرابحــة” واحــدة مــن أكثــر أســاليب التمويــل شــيوعاً فــي المصــارف والمؤسســات الماليــة. تشــير المرابحــة إلــى تعامــل تجــاري يتضمــن بيــع وشــراء الســلع 
التــي تــم إعطــاء الوعــد بشــرائها مــن قبــل مشــتري نهائــي بهامــش ربــح إضافــي. يمكــن أن يُُذكــر هامــش الربــح الإضافــي علــى شــكل مبلــغ إجمالــي ثابــت 

أو نـسـبة ـمـن ـسـعر الـسـلع

ــن  ــن الزم ــدة م ــة لم ــن الخدم ــاع م ــتخدامها والانتف ــي اس ــق ف ــل الح ــح العمي ــل ويمن ــن العمي ــب م ــة بطل ــك الخدم ــتري البن ــة، يش ــارة الخدم ــب إج بموج
سـبقاً حـدد مـ يـه ومـ فـق علـ جـار متـ بـدل إيـ يـل ـ فـع العمـ بـل يدـ سـبقاً، وبالمقاـ حـددة مـ مـ

نوع التمويل الشخصي
تمويل شخصي عادي.	
تمويل التعليم .	
تمويل الحج والعمرة.	

نسبة ثابتةنسبة الربح

طريقة الحساب
طريقــة الرصيــد المتناقــص. وبحســب هــذه الطريقــة، يطــرح المبلــغ الأصلــي مــن المبلــغ المســتحق الكلــي ويُُحســب الربــح علــى فــرق المبلــغ المســتحق 

ولـيـس عـلـى مبـلـغ التموـيـل الأصـلـي

شهريًًامعدل دفع الأقساط

الرسوم والتكاليف

للاطلاع على جميع الرسوم والتكاليف، يمكنك زيارة موقعنا على الإنترنت www.ajmanbank.ae، أو الاتصال على 22 800، أو زيارة أي من فروعنا للحصول على نسخة ورقية.

معدل الربح

• طريقة حساب الربح: )المبلغ المستحق الأصلي x نسبة  الربح / x )365 عدد أيام الشهر	
• يتراكم الربح بشكل يومي. تقرر وتحتسب جميع الأرباح من قبل مصرف عجمان مع الأخذ بعين الاعتبار عدد الأيام المنقضية وعدد الأيام الكلي في السنة. ويقوم عادة هذا الحساب على نظام سنة 	

مؤلفة من 365 يوماً
• يرجى زيارة الموقع www.ajmanbank.ae لمزيد من المعلومات عن حساب الأقساط	

ملحوظة: لن يفرض المصرف أية أرباح إضافية على الأرباح المستحقة فيما يتعلق بأي خدمات ائتمانية ممنوحة للعملاء

الرسوم والتكاليف الأخرى

1% من قيمة التمويل، 500 درهم إماراتي كحد أدنى - 2,500 درهم إماراتي كحد أعلىرسوم الإعداد

نفقــات التكافــل )مطلــوب وجــود تأميــن تكافــل علــى الحيــاة لضمــان المبلــغ المســتحق لصالــح 
ــة( ــة/ الدائم ــة المؤقت ــل للإعاق ــرض العمي ــوت أو تع ــفة كالم ــوادث مؤس ــرأت ح ــال ط ــي ح ــرف ف 1% من قيمة التمويلالمص

ملحوظــة: لــدى العــملاء الخيــار فــي تقديــم دليــل علــى تغطيتهــم بتأميــن تكافلــي لكامــل المــدة المحــددة. فــي حــال لــم يتمكــن العميــل مــن تقديــم الدليــل علــى وجــود تأميــن تكافلــي، يتــم إلحاقــه 
بتأمـيـن تكافـلـي بموـجـب سياـسـة التكاـفـل المتبـعـة ـفـي مـصـرف عجـمـان ـمـع مـقـدم تكاـفـل متخـصـص. يدـفـع الـعـملاء أقـسـاط التكاـفـل بـشـكل ـشـهري أو ـسـنوي حـسـب المطـلـوب

1% من المبلغ المستحق أو 10,000 درهم إماراتيالتسوية النهائية من مصادر أخرى/ مستحقات نهاية الخدمة

2% من المبلغ المتأخر، 200 درهم إماراتي كحد أقصىرسوم التسديد المتأخر )التبرع الإلزامي(

رســوم خطــاب الالتــزام بالســداد )يمكــن للعــملاء طلــب خطــاب الالتــزام بالســداد بغــرض الانتقــال إلــى 
60 درهم إماراتي لكل طلبمصــرف آخــر ويصــدر الخطــاب خلال ســبعة أيــام عمــل(

100 درهم إماراتيرسوم إلغاء التمويل )لا تفرض أية تكاليف خلال فترة خيار الشرط(

25 درهمًًا إماراتي لكل طلبغير ذلك )نسخة تمويل، إصدار بيانات فك الرهن، مصادقة تدقيق الحسابات.. إلخ(

100 درهم إماراتي لكل تأجيلتأجيل القسط )رسوم الخدمة(

ملحوظــة: يمنــح العــملاء الخيــار للاســتفادة مــن تأجيليــن لقســطين كحــد أقصــى فــي الســنة )بشــرط أن يســددوا قبــل كل طلــب تأجيــل خمســة أقســاط متتاليــة(. عنــد اســتلام الطلــب، يضــاف القســط المؤجــل 
إلــى نهايــة التمويــل وتــزداد كذلــك المــدة المحــددة بحســب عــدد الأقســاط المؤجلــة شــريطة أن لا تــؤدي تلــك التأجــيلات إلــى جعــل مقدارالخصومــات المســتقبلية مــن الراتــب أكبــر من نســبة خدمــة الديــن )%50(. 

لا يـكـون هناـلـك أـيـة أرـبـاح مـسـتحقة عـلـى الأقـسـاط المؤجـلـة

التسوية المبكرة

ــى أي  ــخصي إل ــم الش ــة تمويله ــل خدم ــي تحوي ــار ف ــملاء الخي ــون للع ــرة )يك ــوية المبك ــوم التس رس
مصــرف أخــر فــي أي وقــت كان، مــن خلال دفــع رســوم التســوية المبكــرة. تكــون رســوم التســوية 
المبكــرة مســتحقة خلال عمليــة التســوية. يمكــن للرســوم أن تــودع فــي الحســاب المصرفــي أو يمكــن 

ــتحواذ ــا الاس ــي قضاي ــوية ف ــر التس ــيك مدي ــى ش ــا عل ــم تحميله أن يت

1% من المبلغ المستحق، بحد أعلاه 10,000 درهم إماراتي 

مثال:

100,000 درهم إماراتي)أ(    المبلغ الأصلي المستحق حاليًًا

500 درهم إماراتي)ب( الربح المستحق حتى إصدار خطاب الإلتزام بالسداد/ تاريخ التسوية

0 درهم إماراتي)ج( المبالغ المستحقة السابقة )أصلية و/أو ربح(

بيان الحقائق الرئيسية - التمويل الشخصي
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)د( رسوم التسوية المبكرة )1% من المبلغ المستحق الأصلي أو 10,000 درهم إماراتي بحسب أيهما 
1,000 درهم إماراتيأدنى(

50 درهمًًا إماراتي)هـ( ضريبة القيمة المضافة على رسوم التسوية المبكرة )%5(

101,550 درهمًًا إماراتيالمبلغ الكلي  )أ + ب + ج + د + هـ (

إخلاء المسؤولية:

	1 جميــع الرســوم المذكــورة أعــاه وعلــى الموقــع www.ajmanbank.ae غيــر متضمنــة ضريبــة القيمــة المضافــة )VAT( . وإن ضريبــة القيمــة المضافــة التــي تســاوي 5% ستشــمل جميــع الرســوم التــي يقــوم .
المصرف بفرضها.

	2 يحتفــظ مصــرف عجمــان بالحــق فــي مراجعــة الرســوم والتكاليــف والأحــكام والشــروط، ومــن ضمنهــا طريقــة حســاب الربــح فــي أي وقــت مــن خــال إرســال إخطــار كتابــي قبــل 60 يومــً إلــى معلومــات .
الاتصال الخاصة بك والمسجلة لديه.

	3 في حال تأجيل الملف من قبل المصرف، يكون للعملاء الخيار في إلغاء العقد من دون تكاليف أو غرامة وذلك قبل توفير الرصيد.

تحذيــر: إذا كان لديــك تســاؤلات أخــرى، أو فــي حــال عــدم قبولــك بالتغييــرات/ التعــديلات الجديــدة، يرجــى التواصــل مــع أقــرب فــرع ضمــن المــدة المحــددة أو الاتصــال بنــا علــى الرقــم 22 800، وإلّّا ســتكون خاضــعاً 
للتغيـيـرات ـفـور تطبيقها

يجب أن تعرف

• قبــل التقديــم علــى خدمــة التمويــل الشــخصي، عليــك أن تأخــذ بعيــن الاعتبــار أيــة تغييــرات 	
مســتقبلية متوقعــة فــي وضعــك المالــي )علــى ســبيل المثــال حلــول التقاعــد قبــل نهايــة 
فتــرة التمويــل(. عليــك ألا تأخــذ هــذا التمويــل إلا إذا كان لديــك المــوارد الماليــة التــي تمكنــك مــن 
التكيــف مــع الأخطــار الممكنــة والتــي يمكــن أن تنشــأ عــن التغييــرات فــي الظــروف الإقتصاديــة 
وظــروف الســوق وكذلــك ظروفــك الخاصــة. يمكنــك اللجــوء إلــى مستشــارك المالــي المســتقل 

ــة. ــب النصيح لطل

• يمنــح العمــاء الخيــار للحصــول علــى فتــرة ســماح مــن 90/60 يومــً )للمغتربيــن/ للمواطنيــن 	
الإماراتييــن( فــي حــال الحاجــة إلــى ذلــك. يســتوجب القســط الأول الدفــع بعــد 90/60 يومــً 
ــرة التمويــل  ــرة علــى امتــداد فت ــح المســتحق خــال هــذه الفت ــخ الصــرف. ويســتهلك الرب مــن تاري
ــرةً  ــع مباش ــتهلوا الدف ــار، وأن يس ــذا الخي ــى ه ــؤوا إل ــاء ألا يلج ــق للعم ــط. يح ــى القس ــاف إل ويض

ــي. ــهر التال ــن الش ــدءاً م ب

• يمكن للعملاء الحاليين التقدم لخدمات إضافية شريطة تحقيقهم لأي من الشروط 	
الثلاث التالية:

• )أ( لم يتحصل على المبلغ كاملًا مسبقاً بحسب معايير الاستحقاق	

• )ب( زيادة الدخل بعد الحصول على الخدمة السابقة	

• )ج( سدد 12 قسطاً بنجاح وبشكل مقبول	

فتــرة خيــار الشــرط: تعــرف فتــرة “خيــار الشــرط” بأنهــا الفتــرة مــا بعــد الموافقــة علــى العقــد ويمكــن 
ــار  ــرة خي ــن فت ــوا ع ــملاء أن يتنازل ــن للع ــة. يمك ــد أي غرام ــد دون تكب ــي العق ــتري أن يلغ ــا للمش خلاله
الشــرط وقدرهــا 5 أيــام عمــل كاملــة مــن خلال التوقيــع علــى تنــازل خطــي مقــدم مــن مصــرف 

مـان عجـ

طلب التمويل وعملية الموافقة

• ــات 	 ــتندات إثب ــه مس ــق ب ــول ويرف ــب الأص ــأ حس ــا معب ــان طلبً ــرف عجم ــل لمص ــدم العمي يق
الهويــة )مثــل جــواز الســفر والتأشــيرة والهويــة الإماراتيــة وغيرهــا( وشــهادة إثبــات الدخــل )مثل 
شــهادة الراتــب وكشــف الحســاب والقوائــم الماليــة المدققــة وغيرهــا(. يحتفــظ مصــرف 

ــاء ــب الاقتض ــتندات حس ــن المس ــد م ــب المزي ــي طل ــق ف ــان بالح عجم

• يتــم تقديــم الطلــب لإجــراء المزيــد مــن المراجعــة وفقًــا للوائــح المصــرف المركــزي الإماراتــي 	
خدمــة  نســبة  مــن  التحقــق  المثــال:  ســبيل  علــى  عجمــان.  مصــرف  سياســة  ومعاييــر 
ــات  ــل ونفق ــة )AECB(، الدخ ــات الائتماني ــاد للمعلوم ــركة الاتح ــى 50%(، وش ــد أقص ــن )بح الدي
ــا إذا  ــاء بم ــاغ العم ــم إب ــرار، يت ــاذ الق ــم واتخ ــال التقيي ــرد اكتم ــا بمج ــاة وغيره ــلوب الحي أس

رفضــه أو  التمويــل  طلــب  قبــول  تــم  قــد  كان 

• للحــالات الموافــق عليهــا، يُصــدر خطــاب الموافقــة المســبقة. للحــالات المرفوضــة، يُمنــح العمــاء 	
إخطــاراً خطيــً يوضــح ســبب الرفــض

• ــخ الــذي يمكــن 	 ــة، يحصــل العمــاء علــى إخطــار خطــي يتضمــن الســبب والتاري للحــالات المؤجل
أن يفــرج فيــه عــن التمويــل. يكــون للعمــاء الخيــار فــي إلغــاء العقــد مــن دون تكاليــف أو تكبــد 

غرامــة قبــل تســجيل التمويــل.

التزامات أساسية

تحذيــر: فــي حــال عجــز العميــل عــن الالتــزام بالأحــكام والشــروط الخاصــة بمصــرف عجمــان قبــل وخلال التعامــل، يجــوز للمصــرف اتخــاذ الإجــراءات التــي يراهــا ضروريــة نتيجــة عــدم الســداد أو عــدم اســتيفاء 
الأـحـكام والـشـروط الموـقـع عليـهـا. يمـكـن للإـجـراءات المتـخـذة أن تتضـمـن ـمـا يـلـي

تقييم سلبي في شركة الاتحاد للمعلومات الائتمانية )AECB( أو في وكالات المعلومات الائتمانية الأخرى والتقييدات المحتملة المتعلقة بإمكانية الحصول على تمويل في المستقبل. )أ (	

)ب (	 إجراءات قانونية من خلال المحكمة

)ج (  تدابيــر التحصيــل بمــا يتضمــن إبــراز شــيكات ضمــان للإبــراء والمطالبــات المتعلقــة بالضمانــات فــي حــال الحصــول علــى ضمانــات إضافيــة تتعلــق بالرهنيــات، الكــفلاء، الشــيكات   مؤجلــة الصــرف، يمكــن لهــذه 
الضماـنـات أن تـسـتخدم أو تطـبـق ـفـي ـحـال ـحـدوث أي تقصـيـر ـفـي الدـفـع أو ـعـدم اـسـتيفاء أي ـمـن الأـحـكام والـشـروط المتعلـقـة بخـطـاب تقدـيـم الخدـمـة أو أي عـقـد موـقـع آـخـر

الشكاوى والمقترحات

للشــكاوى والمقترحــات، يمكنكــم زيــارة أي مــن فروعنــا وتقديمهــا خطــياً أو شــفهياً إلــى موظــف خدمــة العــملاء لدينــا. يمكنكــم أيــضاً الاتصــال علــى الرقــم 22 800 وسيســعدنا تقديــم المســاعدة لكــم. 
info@ajmanbank.ae أو بريدنــا الإلكترونــي www.ajmanbank.ae مــن جهــة أخــرى، يمكنكــم أيــضاً اســتخدام موقعنــا

ملاحظة مهمة للعميل والمصرف

يُُوقّّــع بيــان الحقائــق الأساســية هــذا توقيــعاً صحيــحاً مــن قبــل ممثــل المصــرف والعميــل، قبــل الحصــول علــى خدمــة التمويــل و/أو المنتــج. تقدم نســخة إضافيــة مــن الوثائــق الموقعــة لمعلوماتك وســجلاتك في 
مـدة التعاـمـل و/أو بـنـاء عـلـى طلـبـك أي وـقـت كان خلال ـ

التسويق والترويج - التواصل

أوافق على تلقي رسائل ترويجية/تسويقية/خاصة بالمنتجات من مصرف عجمان 	  نعم	                                  لا

طريقة الاتصال المفضلة )في حال كانت الإجابة نعم(                                                                                                                                البريد الإلكتروني        الرسائل النصية القصيرة

ملحوظة: في حال رغبت في “الاشتراك”/ “إلغاء الاشتراك” بخدمة تلقي رسائل تسويقية وترويجية، يمكنك الاتصال بنا في أي وقت على الرقم  22 800.

الإقرار والتوقيع

أقر بموجب هذه الوثيقة أنني قرأت وفهمت ووافقت على محتويات بيان الحقائق الأساسية

التاريخاسم العميل

رقم الهاتف المحمولالبريد الإلكتروني

رقم بطاقة التعريف الشخصية )للعملاء توقيع العميل
الحاليين(

توقيع مدير العلاقات/ مسؤول دعم المبيعاتاسم مدير العلاقات / كبير مسؤولي المبيعات
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WARNING: Read this document carefully and sign only if you clearly understand and agree to the content of the Key Fact Statement (KFS), which is available in English and Arabic. You may also 
use this document to compare different Personal Finance products offered by other Banks. You have the right to receive KFS from other Banks for comparison   

PRODUCT INFORMATION

Product Definition
Personal Finance is a facility granted to customers for access to cash, which the customer may require for purposes like Education, personal expenses, 
marriage, travel etc. The customer will make the repayments in installments for the defined tenure.

Islamic Finance Structure

Personal Finance facility extended to customers is based on the Islamic Finance Structure of “Murabaha” and “Service Ijarah”. “Murabaha” is 
one of the most commonly used modes of financing by Islamic Bank and financial institutions. Murabaha refers to a commercial transaction 
which involves the buy and sale of goods that has been promised to be purchased by an ultimate buyer with an added profit margin. The 
added profit margin could be mentioned in the form of a fixed lump sum or a percentage of the price of the goods.

Under Service Ijarah transaction, the bank will purchase the service as requested by the customer and allow the customer, 
the right to use it and the benefit of the service for a pre-determined period of time and in return the customer will pay a pre-determined 
agreed rent.

Types of Personal Finance
• Personal Finance Standard 
• Education Finance 
• Hajj & Umrah Finance

Profit rate Fixed Rate

Calculation methodology
Reducing Balance methodology. As per this methodology the principal portion is reduced from the total outstanding and the profit is calculated 
on the reduced outstanding amount and not the original finance amount.

Installment Frequency Monthly

FEES & CHARGES

To view all our Fees and charges, you may visit our website www.ajmanbank.ae, call 800 22, or visit any of our branches to receive a copy.

Profit rate

•	 Profit computation methodology: (Principal outstanding x profit rate/365) x no.of days in the month
•	 Profit will accrue on daily basis. All profit calculation is determined and calculated by Ajman Bank with reference to the no.of days elapsed and the total no.of days in the year. 

Normally the calculation is based on a 365-day year basis
•	 Please visit www.ajmanbank.ae for installment computation

Note: Bank will not charge any additional profit on accrued profit on any Credit product granted to Customers.

Other Fees & Charges

Processing Fee 1% of Finance Amount, Min AED 500 - Max AED 2,500

Takaful Charges (Life Takaful is required in order to secure the outstanding amount for the bank 
in the unfortunate events like death or permanent/temporary disablement of the customer)

1% of the finance amount

Note: Customers have the option of providing proof of takaful coverage for the entire tenure. If customers are unable to provide proof of takaful coverage, they would be enrolled for the 
takaful cover under the takaful policy held by Ajman Bank with a dedicated takaful provider. Customers shall pay the takaful premium on monthly or annual basis as required.

Final settlement from other sources/End of service benefits 1% of the Outstanding amount or AED 10,000 

Late Payment Fees (Force Donation) 2% of Delayed amount, Max AED 200

Liability letter fees (Customers can request for a Liability letter in order to move to another 
bank and the letter will be issued within 7 business days)

AED 60 Per request

Finance Cancellation Fee (charges are not applicable within the cooling-off period) AED 100

Other (Finance Copy, issuing redemption statements, audit confirmation etc.) AED 25 Per request

Deferment of Installment (service fees) AED 100 per deferment

Note: Customers are given the option of availing up to 2 installment deferments in a year (Provided 5 continuous installments are paid prior to each deferment request) Upon receiving the request, 
the deferred installment will be added to the end of the finance and the tenure will increase likewise by the number of installments deferred provided that such deferments do not result in the 
amount of future deductions from salary being in excess of the DSR (50%). There will be no accrual of profit on the deferred installments.   

Early Settlement

Early Settlement Fee (Customers have the option of shifting their personal finance facility to any 
other bank at any point of time, by paying the early settlement charges.
The early settlement fee is charged during the settlement process. The fee can either be 
deposited in the account or can be charged against the settlement manager’s cheque for 
buyout cases

1% of the Outstanding, up to a max of AED 10,000

Example

(a)	 Current Principal Outstanding AED 100,000

(b)	 Accrued profit until Liability letter issuance/settlement date AED 500

(c)	 Past due amounts (Principal or/and Profit) AED 0

KEY FACTS STATEMENT (KFS) - PERSONAL FINANCE

www.ajmanbank.ae
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(d)	� Early Settlement charge (1% of principal outstanding or AED 10,000 
whichever is lesser)

AED 1,000

(e)	 VAT on Early Settlement Fee (5%) AED 50

Total Amount (a) + (b) + (c) + (d) + (e) AED 101,550

DISCLAIMERS: 

1.	 All Fees mentioned above and on www.ajmanbank.ae are exclusive of Value Added Tax (VAT). A VAT of 5% shall be applicable on all Fees levied by the Bank

2.	 Ajman Bank reserves the right to revise the fees & charges and terms & conditions, including the profit calculation methodology at any time by providing sixty (60) days prior written 
notice to your registered contact details

3.	 If the case is delayed by the Bank, Customers retain the option to cancel the contract without cost or penalty before the funds are made available

WARNING: If you have further clarifications or in case you are not accepting the new/modified changes, please reach the nearest branch within the specified period or call us on 800 22; otherwise, 
you will be liable for the changes once implemented.

YOU MUST KNOW

•	 Prior to applying for Personal Finance facility, you should take into account any 
foreseeable future changes to your financial circumstances (such as retirement 
occurring before the end of the finance term). You should only avail the finance, if you 
have financial means to cope up with potential risk that may arise from changes in the 
economic and market conditions as well as changes in your circumstances. You may 
consult your independent financial advisor for advice

•	 Customers are given an option of 90/60 (UAE National/Expats) days grace period 
in case required. The first installment would be payable after 90/60 days from the 
disbursement date. The accrued profit for this period would be amortized across the 
finance tenure and added to the installment. Customers can choose not to avail this 
option and start the repayment from the subsequent month itself

•	 Existing customers can apply for a top-up facility subject to fulfillment of any of the 
following three conditions:

•	 (a)	 Had not availed the full amount earlier as per eligibility criteria

•	 (b)	 Increase in income after availing the prior facility

•	 (c)	 Successfully paid 12 satisfactory installments

COOLING-OFF PERIOD: Khiyar Al-Shart ‘Cooling-off Period’ is defined as a period of time 
after a contract is agreed during which the buyer can cancel the contract without incurring a 
penalty. Customers may waive the cooling-off period of complete 5 business days by signing 
a written waiver provided by Ajman Bank.

FINANCE APPLICATION AND APPROVAL PROCESS

•	 Customers shall provide Ajman Bank with duly filled application form along with 
identification documents (Passport, Visa, Emirates ID etc.) and income proof (Salary 
certificate, Statement of account, Audited financials etc.). Ajman Bank reserves the right 
to ask for more documentation as deemed applicable

•	 The application is submitted for further review within the Central Bank UAE regulations 
and Ajman Bank’s policy. For example: Checking the Debt Service Ratio (max. 50%), 
Al Etihad Credit Bureau (AECB), Income and Lifestyle expenditures etc. Once the 
assessment is completed and decision is taken, the customers are informed regarding 
whether the finance application is approved or rejected 

•	 For approved cases, a pre-approval letter will be issued. For rejected  cases, customers 
will be provided a written notice communicating the rejection reason

•	 For delayed cases, customers will be provided a written notification mentioning the 
reason and the date by which the finance can be released. Customers retain the option 
to cancel the contract without cost or penalty before the finance is booked

KEY OBLIGATIONS

WARNING: In the event of a Customer’s failure to meet Ajman Bank’s terms and conditions before and during the relationship, the bank may initiate appropriate action as deemed necessary 
as a consequence of non-repayment or non-fulfillment of signed terms and conditions. The actions taken may include the following:
(a)	 Negative rating in the Al Etihad Credit Bureau (AECB) or other Credit Information agency and the possible limitations on the ability to obtain financing in the future

(b)	 Legal Proceedings via Court

(c)	 Collection measures including presenting security cheques for clearing and claim on guarantees

In case additional securities in terms of pledge collaterals, guarantors, post-dated cheques etc. are obtained, these securities can be utilized or be enforced in case of any default in payment 
or non-fulfillment of any terms and conditions of facility offer letter or any other signed contract.

COMPLAINTS AND SUGGESTIONS

For complaints and suggestions, you may visit any of our Branches and submit in writing or verbally to our Customer service officer. You can also call our Phone Banking on 800 22 and we 
will be happy to assist. Alternatively, you may also use our website www.ajmanbank.ae or Email address info@ajmanbank.ae.

IMPORTANT NOTE FOR THE CUSTOMER AND THE BANK

This Key Facts Statement must be duly signed by the Bank representative and the Customer, prior to availing the financial product and/or service. A duplicate copy of the signed documents will be 
provided for your information and records at any point of time during the relationship and/or based on your request.

MARKETING AND PROMOTIONAL - COMMUNICATION

I agree to receive promotional/marketing/product communication from Ajman bank	 Yes 	 No 

Preferred mode of communication (if Yes)	 Email 	 SMS 

Note: If you wish to “Opt in”/”Opt out” of receiving marketing and promotional communications, you may call us anytime at 800 22.

ACKNOWLEDGEMENT AND SIGNATURE

I hereby acknowledge that I have read, understood, and agree to the content of this Key Facts Statement

Customer Name Date:

Email Address Mobile Number

Customer Signature CID (if existing customer)

RM/SSO Name RM/SSO Signature
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